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                                                 Munkebo Antennelaug.                             
 
                 Formandens beretning til generalforsamlingen 2022.  
 
Vi har i året 2021 pga. corona kun afholdt 1 bestyrelsesmøde og en 
generalforsamling, der blev holdt i september måned 2021.  
 
Der har kun været mindre vedligeholdelsesarbejder på anlægget i årets løb. 
 
Der er igen i år indgået aftale med Stofa om fastholdelse af priserne på pakkerne. 
Udgiften hertil er delt mellem foreningen og Stofa, som sidste år. 
 
Vores samarbejde med Stofa går rigtigt fint, og det forventes af forsætte uændret 
fremover. 
 
 


